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Protokół Nr 5/2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 23 kwietnia 2019 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, trybu ich pobierania, a także zasad 
zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy społecznej  – druk A, 

b) w sprawie nadania nazw ulic w Białogardzie – druk B, 
c) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne – 

druk C, 
d) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Połczyn-Zdrój w zakresie 

wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym 
zwierzętom w schronisku dla zwierząt – druk D, 

e) w sprawie zasad i trybu korzystania z cmentarzy komunalnych - druk E.  
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, trybu ich pobierania, a także zasad 
zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy społecznej  – druk A, 
Przedstawiła: Karolina Krzemińska-Kumpin, Dyrektor MOPS 
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Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Połczyn-Zdrój w zakresie 
wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym 
zwierzętom w schronisku dla zwierząt – druk D, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy pies jest własnością gminy? 
Naczelnik – odpowiedziała, że tak. 
J.Leszczyk – pytał czy gminy dowożą psy. 
Naczelnik – odpowiedziała, że gminy dostarczają psy. Mamy samochód ale na własne potrzeby. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

e) w sprawie zasad i trybu korzystania z cmentarzy komunalnych - druk E, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie nadania nazw ulic w Białogardzie – druk B, 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

c) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne – 
druk C, 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

Naczelnik dodała, że w 2017 r. wartość mieszkań zbywanych wynosiła 3 mln 800 
tys. zł, a bonifikata 3 mln zł, wobec czego wpływy do Miasta wyniosły 800 tys. zł. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - stwierdził, że widzi radykalną zmianę w ocenie tego zdarzenia. W okresie 

poprzednich 20 lat Radzie przyświecała filozofia, aby mieszkania były własnością mieszkańców. 
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Naczelnik – stwierdziła, że wtedy były mieszkania sprzedawane z bardzo dużą bonifikatą, nawet 

była dodatkowa bonifikata na ostatni lokal. 

J.Leszczyk – pytał czy wiadomo ile Prezes ZGKiM będzie musiał wydać na mieszkania będące 

w zarządzie Spółki? Radny nie był przekonany, że zwiększą się wpływy a raczej zwiększą się 

wydatki na te mieszkania. 

Naczelnik – powiedziała, że dodatkowo w cenę lokalu wliczane są np. wymiany pionu 

kanalizacyjnego, wymiana drzwi itp. Naczelnik dodała, że jest zainteresowanie wykupem 

mieszkań, bo mieszkańcy sami remontują swoje lokale i obawiają się przyszłości.   

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 

Ad 3 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych problemów.  

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1500 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

 

Przewodniczący Komisji 

     /-/ Paweł Szyszlak 

 


